
SKUPŠTINA CRNE GORE
Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije

Br: 00-63-15/15-1/
Podgorica, 16. februar 2015. godine

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije je na 18. sjednici,
održanoj  22.  decembra  2014.  godine,  razmatrala  postupak
privatizacije ,,MMK Standard“ AD Nikšić.

U radu sjednice su, osim članova Komisije, učestvovali član Savjeta za
privatizaciju i kapitalne projekte Branko Vujović, predstavnica Ministarstva
ekonomije Tanja Markoč, predsjednica Sindikata ,,MMK Standard“ AD Nikšić
Marta  Rašković, članica  Izvršnog  odbora  Sindikata  Stojanka  Vujičić i
izvršni direktor ,,MMK Standard“ AD Nikšić Jovan Vukalović.

Komisija  se  upoznala  i  razmotrila  sve  okolnosti  i  činjenice  iz
dokumentacije kojom je raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih
učesnika sjednice,  i  na sjednici  održanoj  16.  februara 2015.  godine,  a na
osnovu  člana  4  Odluke  o  obrazovanju  Komisije  za  praćenje  i  kontrolu
postupka  privatizacije,  u  vezi  kontrole  postupka  privatizacije  ,,MMK
Standard“ AD Nikšić donijela je sljedeće

ZAKLJUČKE:

1. Komisija je ustanovila da je proces privatizacije „MMK Standard“ AD
Nikšić urađen u skladu sa tada važećim propisima.

2. Komisija pokreće inicijativu prema Savjetu za privatizaciju i kapitalne
projekte  i  Ministarstvu  ekonomije,  kao  nadležnom  ministarstvu,  da
izvrše  kontrolu  ispunjenja  obaveza  kupca  iz  Ugovora  o  kupoprodaji
49,8168% akcijskog kapitala „MMK Standard“ AD Nikšić. 

3. Komisija  zahtijeva  od  Savjeta  za  privatizaciju  i  kapitalne  projekte  i
Ministarstva  ekonomije  da,  shodno  članu  8.1.2  Ugovora  o  prodaji
akcija, onemoguće otuđenje imovine u bilo kom obliku, a posebno bez
odluka Skupštine akcionara.



4. Komisija  pokreće  inicijativu  prema  Zaštitniku  imovinsko  pravnih
interesa  Crne  Gore  da  preispita  da  li  je  većinski  vlasnik  ,,MMK
Standard“ AD Nikšić otuđivao imovinu ovog privatizovanog preduzeća i
ako jeste da li je to bilo u skladu sa zakonom i Ugovorom o kupoprodaji
akcija. 

5. Na sjednici Komisije je konstatovano da će se pronaći način rješavanja
zatvaranja  obaveze  kupca  „Comp  Comerc”  DOO  Nikšić  po  osnovu
naslijeđenih doprinosa za socijalno osiguranje na zarade zaposlenih u
„MMK Standard“ AD Nikšić najkasnije do 1. marta 2015. godine.

6. Ukoliko  se  ne  riješi  pitanje  rješavanja  uplate  doprinosa  za  socijalno
osiguranje  na  zarade  zaposlenih  na  relaciji  poslodavac  –  zaposleni
neophodno  je  da  Ministarstvo  rada  i  socijalnog  staranja  preduzme
zakonske mjere za konačno rješavanje ovog problema.

7. Komisija  preporučuje  Sekretarijatu  za  planiranje  i  uredjenje  prostora
Herceg  Novi  da  u  skladu  sa  propisima,  a  u  najkraćem  roku,  izda
dozvolu za rekonstrukciju hotela „Metalurg“.

PREDSJEDNIK KOMISIJE

    JankoVučinić


